
Generalforsamling Seniorblæserne d. 16. marts 2017. 

 Formandens beretning. 

 

Rent musikalsk var 2016 et rigtig godt år. De koncerter, vi spillede, var vel noget af det bedste, som 

orkestret har præsteret i mange år. Det var ikke bare noget, som vi selv syntes, men også 

tilbagemeldinger fra tilhørere og ikke mindst ros fra vores dirigent, var med til at give os det 

indtryk. Desværre var det så småt med koncerter, men det vender jeg tilbage til i det 

efterfølgende. 

Bestyrelsen. 

Ved generalforsamlingen sidste år valgte Kirsten jo at trække sig som bestyrelsesmedlem efter 

flere års dygtig indsats. Heldigvis var Trine klar til at tage over, og hun har formået at passe godt 

ind i arbejdet. Vi har haft 2 møder i det forgangne år, et d. 26. januar hos John, hvor Kirsten jo 

stadig var med, og hvor vi bl.a. planlagde forårskoncerten og et d.22. sept. i kælderen her i huset 

med Trine, hvor vi især planlagde julekoncerten. John har jo udarbejdet nogle skemaer, hvor det 

bare drejer sig om at fylde nogle felter ud med navnene på de orkestermedlemmer, der skal tage 

sig af de forskellige ting, og det har aldrig været noget problem at få de arbejdsopgaver udført, når 

vi har henvendt os. Tak for det! Ellers har der ikke været alvorlige ting på dagsordnerne.  

Koncerter. 

Som sagt har det været småt med koncerter i 2016, men dem vi har afholdt kommer her: 

Forårskoncerten d.17. april, var jo speciel fordi det var lykkedes ved sponsorater og tilskud fra 

kommunen at leje Intimsalen i Musikkens Hus. Akustikken i den sal er bare fantastisk, og det var 

en fornøjelse at spille der. Desværre jo en engangsfornøjelse. Vi havde inviteret Hals Sangkor med, 

og det gjorde det rigtig godt. Da Orla Juul jo ikke vil være konferenciers mere end en gang om året, 

måtte vi finde en anden, og det lykkedes os ad forskellige veje at få fat på Per Johnsen. En tidligere 

boksekommentator og nuværende folkeskolelærer, og han var faktisk rigtig god. 

Friluftskoncert i Kølby d.8. maj. Det er et herligt sted at spille i den pavillon. Mads kunne ikke 

komme, men vi fik i stedet fat i ”Muggi”, som klarede det fint. 

Blæseorkestrenes dag d.4.juni på Gammel Torv. Vi spillede kl. 11-11.45. Det var bare varmt den 

dag, og da vi blev anbragt i solen var det en barsk koncert at gennemføre. Men det lykkedes. 

Høstgudstjeneste d. 2. oktober her i kirken med efterfølgende dejlig suppe og lodseddelsalg. Det 

var efter den koncert, at vi fik rigtig mange roser, både af tilhørere, men især fra Mads! Der 



kommer desværre færre og færre tilhørere til høstgudstjenesterne, og det undrer kirkens 

personale. 

Juletræstænding i magisterparken d.30.november kl. 17. Det er dejligt, at vi er blevet et fast 

indslag i beboerforeningens julearrangement. Meget overkommeligt, vi akkompagnerer 4-5 

julesange og vi behøver kun at stille med en lille besætning. Og bagefter er der gløgg og 

æbleskiver! Foreningen er meget glad for vores deltagelse, og har allerede bestilt os til næste 

gang. 

Julekoncert på Hasseris gymnasium d. 27. november. Som sædvanlig en dejlig eftermiddag. Det er 

altså et rigtig godt sted at afholde koncert. Som sædvanlig var det Orla Juul, der var konferenciers, 

og det deltagende kor var HK-koret. Koret var ikke på fuld højde med tidligere optrædener, og de 

blev også ved alt for længe, hvilket betød, at flere udvandrede før koncerten var færdig. 

I alt 6 koncerter, hvoraf kun de 2 var indtægtsgivende! 

Andre aktiviteter. 

Opstart d.7. januar. 

Generalforsamling her i lokalet d. 10. marts. 

Øvelørdag her i salen d.9. april i forbindelse med forårskoncerten. 

Ekstra øvedag Kr. Himmelfartsdag d. 5. maj kl. 13-16 med ”Muggi”, da Mads ikke kunne komme til 

friluftsgudstjenesten i Kølby.  

Sommerafslutning med hygge her i lokalet d. 16. juni arr. af tubaer, trommer og horn. 

Opstart efter sommerferien d. 11. august. 

Øvelørdag d.19.november her i salen i forbindelse med julekoncerten. 

Juleafslutning d. 8. december arrangeret af ”den tynde side” også her i lokalet. 

Orkestermedlemmer. 

Året 2016 blev et år med stor udskiftning i medlemsskaren. Vi har måttet sige farvel til: 

Alf Mervig. Tuba. (Af flere omgange) 

Bent Preben Larsen. Althorn.  

Kurt Christensen. Slagtøj. 

Poul Blendstrup. Slagtøj. 



Jesper Kirk.2. Kornet. 

Daniel Tang Christensen. Tuba. 

Heldigvis har vi så fået en dejlig tilgang af nye, unge kræfter nemlig: 

Birthe Skjønning Christensen. Althorn. 

Charlotte Skjønning Christensen. Slagtøj. 

Niels Vejstrup Hansen. Basun. 

Mogens Karlsmose. Slagtøj. 

Nina Clausen. Kornet. 

Selv om disse nye orkestermedlemmer er blevet budt individuelt velkommen, vil jeg gerne på 

orkestrets vegne byde jer rigtig hjertelig velkommen igen. Jeg håber, at I er faldet godt til i 

orkestret, og at vi får rigtig mange gode år sammen. Der er ingen tvivl om, at den tilgang vi har 

haft i år og sidste år har betydet utrolig meget for orkestret. 

Fremtiden. 

Sidste år skrev jeg, at jeg var fuld af optimisme for fremtiden, og den optimisme har jeg til fulde 

fået opfyldt. Jeg kan kun gentage den optimisme i år, da vores orkester fremstår endnu stærkere, 

mere spilledygtigt og med en dejlig tilgang til opgaverne. Især er jeg begejstret for 

slagtøjsafdelingen. Den har bare ikke lydt så godt nogensinde før. Kunne vi så blot få nogle flere 

engagementer. Jeg vil også lige igen nævne vores dirigent Mads Slej. Han gør et fantastisk stykke 

arbejde med os. Ham skal vi skønne på! 

Afsluttende bemærkninger. 

Jeg har så kun tilbage at takke en hel række orkestermedlemmer for det arbejde de laver ved 

siden af spilleriet. John Gadegaard og Bjarne for alt arbejdet med noder og instrumenter, ekstra 

tak til John Gadegaard for fremstilling af plakater og vedligeholdelse af vores hjemmeside, Hans 

for kaffebrygning til sammenspil og koncerter, Ole for at holde styr på uniformer og indkøb af 

blomster, Dorte for PR-arbejdet, repertoireudvalget for udarbejdelse af koncertprogrammer og 

sidst men ikke mindst til mine kolleger i bestyrelsen, både nuværende og tidligere. Tak alle 

sammen. 


